
Referat fra styremøte NAAK 

25.10.12 klokken 20.00

Tilstede : Lisa Johansen, Linn Hansen, Lill Skjæveland, Mayn Bråthen, Bente Vedal; Hege Mjøs; 
Aina Brønstad
Fraværende: Randi Håkonsen

Lisa ringte opp alle på Skype kl 20.00 

• Gikk gjennom dagsorden og referat fra sist styremøte. Ingen innvendinger
• Gjennomgikk lovmal – godkjente denne.Lisa vidererformislder til NKK
• Vi skal ha stand på Dogs4All  - Lena har sagt seg villig til å ha ansvar for denne. Hun 

henger opp bilder og finne info om rasen som de kan ha tilgjengelig. 
• Det har ikke blitt gjort noe med hjemmesiden- den må opp å gå. Finne ut hva vi skal ha på 

den og hvem so skal ha tilgang til å legge ut saker på hjemmesiden. 
• Spesialen – vi trenger hjelp til å orgasniere og lage til ringer, telt o.l på spesialen. Noen fra 

styret bør være med på dette. Tar dette på neste styremøte 
• Noen bør ta asnvar for å oppdatere 10 på topp listen. Bente Vedal sa seg villig til dette. 
• Gjennomgikk søknader for dommerelever og søkere som ringsekretær. 
• Klubben ønsker å sende leder på RAS – klubben betaler for dette. Det er også ledig foran 

andre å bi med på dette seminaret. Lisa sender ut foresørsel til medelemmer om det er noen 
som har lyst å bli med. Disse må betale selv.

• Klubben vil opprette en egen RAS komite- denne skal bestå av 5 stk som er oppdrettere av 
rasen. Lisa utformer et skriv ang dette og sender ut til oppdrettere. Vi går gjennom de som 
har søkt om å bli med i denne komiteen ved neste styremøte. 

• Lisa tar seg av all kontakt med NKK 
• Netse styremøte er 12.11.2012 kl 20 Lisa ringer opp på Skype 


